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Kaupunginhallitus § 404 14.12.2020 

 

 Asianro 611/00.01.02/2020 

§ 9 

Teknisen keskuksen palveluverkkoselvitys 
 

Päätöshistoria 

 

Tekninen lautakunta 17.11.2020 114 §  

 

 ”Tekninen johtaja Antti Korte 12.11.2020: 

  

Tekninen lautakunta on päättänyt valtuustoaloitetta käsitellessään 3.12.2019, 

että tekninen keskus tekee palveluverkkoselvityksen kaikista palveluistaan 

vuoden 2020 aikana. Palveluverkkoselvityksen tarkoituksena on kuvata luot-

tamushenkiloille ja kuntalaisille, miten tekniset palvelut Raisiossa on järjestet-

ty ja mitä ne sisältävät. Palveluverkkoselvitystä voidaan hyödyntää materiaa-

lina myös uusien työntekijöiden perehdytyksessä. 

 

Palveluverkkoselvityksessä kuvataan kunkin palvelun osalta, miten kyseinen 

palvelu tuotetaan Raisiossa ja mitä se sisältää. Samoin selvityksessä pyritään 

mahdollisuuksien mukaan kuvaamaan, minkä tasoisena palvelu Raisiossa 

tuotetaan, millainen lainsäädäntö ohjaa palvelujen tuottamista ja mitkä ovat 

kunnan velvoitteet niiden tuottamiseksi. 

 

Palveluverkkoselvityksen suunnittelu- ja ohjaustyö on tehty teknisen keskuk-

sen johtoryhmässä. Varsinaiseen kirjoitustyöhön ovat osallistuneet tekninen 

johtaja, palvelupäälliköt, esimiehet ja asiantuntijat. 

 

Palveluverkkoselvityksen sisältöä ja valmistelua on esitelty kaupunginhallituk-

sen iltakoulussa 18.5.2020, teknisessä lautakunnassa 9.6.2020 ja kaupungin-

hallituksen seminaarissa 14.9.2020. 

 

Teknisen keskuksen palveluverkkoselvitys on oheismateriaalina. 

 

Päätösehdotus Tekninen johtaja Antti Korte 

 

Tekninen lautakunta hyväksyy teknisen keskuksen palveluverkkoselvityksen 

ja lähettää sen edelleen kaupunginhallitukseen ja kaupunginvaltuustoon hy-

väksyttäväksi ja ympäristölautakunnalle tiedoksi. 

 

Päätös Keskustelun kuluessa Niko Toivonen ehdotti, että asia jätetään pöydälle. 

 

Tekninen lautakunta päätti yksimielisesti jättää asian pöydälle. 

 

Kirsi Anttila poistui kokouksesta tämän asian käsittelyn ja päätöksenteon jäl-

keen klo 19.04.” 
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Tekninen lautakunta 8.12.2020 127 § 

 

Päätösehdotus Tekninen johtaja Antti Korte 

 

Tekninen lautakunta hyväksyy teknisen keskuksen palveluverkkoselvityksen 

ja lähettää sen edelleen kaupunginhallitukseen ja kaupunginvaltuustoon hy-

väksyttäväksi ja ympäristölautakunnalle tiedoksi. 

 

 

Päätös Tekninen lautakunta hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 

 

Kirsi Anttila poistui kokouksesta tämän pykälän käsittelyn jälkeen klo 18. 

 

 

Kaupunginhallitus 14.12.2020 404 §  

 

Päätösehdotus Kaupunginjohtaja Eero Vainio 

 

Kaupunginhallitus ehdottaa valtuustolle, että valtuusto hyväksyy teknisen 

keskuksen palveluverkkoselvityksen. 

 

 

Päätös Kristiina Engström teki seuraavat tekstimuutosehdotukset teknisen keskuksen 

palveluverkkoselvitykseen: 

 

9.6.1 Venesatama 

Sivulla 124 mainitaan kahteen otteeseen, että sataman hoitaminen ei ole 

kaupungin ydintoimintaa. Poistetaan toinen maininta. Lisäksi poistetaan sivul-

la 124 oleva lause ”Ulkoistaminen parantaa satama-alueen kehitysmahdolli-

suuksia”. 

 

9.4 Metsät / 9.4.1 Palvelun järjestäminen ja sisältö 

Sivulla 118 toisen kappaleen ensimmäinen lause muutetaan muotoon: Met-

sänhoidollisia toimenpiteitä talousmetsässä ovat metsän uudistaminen, taimi-

kon hoito ja metsän lannoitus. 

 

Ehdotuksia ei kannatettu, joten ne raukesivat. 

 

Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen yksimielisesti. 

 

 

Liitteet 3 Teknisen keskuksen palveluverkkoselvitys 

 4 Äänestysluettelo 25.1.2021 § 9_äänestys 1 

 5 Äänestysluettelo 25.1.2021 § 9_äänestys 2 

 6 Äänestysluettelo 25.1.2021 § 9_äänestys 3 
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Päätösehdotus Kaupunginhallitus 

 

ehdottaa valtuustolle, että valtuusto hyväksyy teknisen keskuksen palvelu-

verkkoselvityksen. 

 

Päätös  

Sari Suominen ehdotti Pekka Närhisen kannattamana, että asia palautetaan 

uudelleen valmisteltavaksi. 

 

Puheenjohtaja totesi, että keskustelun aikana on tehty kannatettu palautu-

sehdotus ja asiasta on äänestettävä. Puheenjohtaja teki seuraavan äänestys-

ehdotuksen: suoritetaan äänestys, jossa asian käsittelyn jatkamista kannatta-

vat äänestävät jaa ja Sari Suomisen tekemää palautusehdotusta kannattavat 

äänestävät ei. Äänestysehdotus hyväksyttiin. 

 

Suoritetussa äänestyksessä annettiin 31 jaa-ääntä ja 12 ei-ääntä. Puheenjoh-

taja totesi, että asian käsittelyä jatketaan. 

 

Äänestysluettelo on pöytäkirjan liitteenä (äänestys 1). 

 

*** 

 

Niko Toivonen ehdotti Saila Rinteen ja Pekka Heikkilän kannattamana seu-

raavaa muutosta teknisen keskuksen palveluverkkoselvitykseen:  

 

9.4 Metsät / 9.4.1 Palvelun järjestäminen ja sisältö 

 

Sivun 118 toisen kappaleen ensimmäinen lause muutetaan muotoon: Met-

sänhoidollisia toimenpiteitä talousmetsässä ovat metsän uudistaminen, tai-

mikon hoito ja metsän lannoitus. 

 

Puheenjohtaja totesi, että keskustelun aikana on tehty kaupunginhallituksen 

ehdotuksesta poikkeava kannatettu ehdotus ja asiasta on äänestettävä. Pu-

heenjohtaja teki seuraavan äänestysehdotuksen: suoritetaan äänestys, jossa 

pohjaehdotusta kannattavat äänestävät jaa ja Niko Toivosen tekemää ehdo-

tusta kannattavat äänestävät ei. Äänestysehdotus hyväksyttiin.  

 

Suoritetussa äänestyksessä annettiin 20 jaa-ääntä ja 23 ei-ääntä. Puheenjoh-

taja totesi, että Niko Toivosen ehdotus oli tullut valtuuston päätökseksi.  

 

Äänestysluettelo on pöytäkirjan liitteenä (äänestys 2). 

 

*** 

 

Pekka Heikkilä ehdotti Niko Toivosen ja Saila Rinteen kannattamana seuraa-

vaa muutosta teknisen keskuksen palveluverkkoselvitykseen:  
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9.6.1 Venesatama 

 

Sivulta 124 poistetaan seuraavat lauseet: 

“Sataman hoitaminen ei ole kaupungin ydintoimintaa eikä näin ollen ole laki-

sääteinen palvelu.” 

“Sataman operointi ei ole kunnan ydintoimintaa ja tulevaisuudessa selvitetään 

varmasti sataman toimintojen ulkoistamista. Ulkoistaminen parantaa satama-

alueen kehitysmahdollisuuksia.” 

 

Puheenjohtaja totesi, että keskustelun aikana on tehty kaupunginhallituksen 

ehdotuksesta poikkeava kannatettu ehdotus ja asiasta on äänestettävä. Pu-

heenjohtaja teki seuraavan äänestysehdotuksen: suoritetaan äänestys, jossa 

pohjaehdotusta kannattavat äänestävät jaa ja Pekka Heikkilän tekemää ehdo-

tusta kannattavat äänestävät ei. Äänestysehdotus hyväksyttiin.  

 

Suoritetussa äänestyksessä annettiin 19 jaa-ääntä ja 24 ei-ääntä. Puheenjoh-

taja totesi, että Pekka Heikkilän ehdotus oli tullut valtuuston päätökseksi.  

 

Äänestysluettelo on pöytäkirjan liitteenä (äänestys 3). 

 

 

Kaupunginvaltuusto hyväksyi teknisen keskuksen palveluverkkoselvityksen 

edellä mainituin muutoksin.  

 

Ari Leinonen poistui kokouksesta tämän pykälän käsittelyn jälkeen klo 21.07 

ja hänen tilalleen saapui Tuija Hyytiä. Hallintopäällikkö Anne Rantala poistui 

kokouksesta klo 21.08. 

 

Puheenjohtaja keskeytti kokouksen tauon ajaksi tämän pykälän käsittelyn ai-

kana klo 19.58-20.13. 

 

 

 

Tiedoksi   Tekninen keskus  
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